

Bolderslev Lokalråd

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 116 – Tirsdag den 16.03.2021 kl. 19:00

Afholdt via TEAMS

Deltagere: Anja Borring Andersen, Janne Rasmussen, Paul Hansen, Henning Frisk, Hans Peter Jensen, Karsten Riis Lan og Mette Skøtt

Suppleanter: Asta Danielsen

| | Emne | Ansvar |
|---|--|--------|
| 1 | Valg af mødeleder og referent Henning blev valgt til mødeleder. Mette blev valgt til referent | |
| 2 | Godkendelse af dagsorden Blev godkendt | |
| 3 | Godkendelse af referat møde nr. 115 Blev godkendt | |
| 4 | Nyt fra formanden, næstformanden og landsbyrådet Formanden: Områdefornyelserne kører der ud af. Vi søger penge til nye skilte i byen ved Initiativpuljen Næstformand: Har ikke noget nyt Landsbyrådet: Der er ikke sket noget nyt pga. Covid19. Men de forsøger sidst i april (28/4) at holde generalforsamling, hvis de kan. | |
| 5 | Årshjul og Adhoc opgaver Dette har jeg vedhæftet i mailen. | |
| 6 | Åben for tilføjelser | |
| 7 | Fastlæggelse af nyheder til facebook mv for de næste 4 uger Lille opdatering fra vores møde. Nyt fra Områdefornyelsen. Initiativpulje Multisal – opdatering Vores ruter i byen Forslag til nye by skilte Historier fra byen med billeder | |

| | | |
|---|---|--|
| 8 | Næste møder (2 møder frem) <i>Næste møde onsdag 21/4-2021</i> <i>Næste møde torsdag 20/5-2021</i> Begge møder er booket ved Otto. Dog kan det være at mødet d. 20/5, bliver i cafeteriatet. | |
| 9 | Evt. | |